
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO ESTE

N.º de Acta: 8

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 30. noviembre. 2021

Hora inicio / fin: 20:10 / 20:58

Lugar: Palau de la Festa, s/n. Sala Museo

Miembros Asistentes:

DAVID DONATE CASTIBLANQUE Presidente (Partido Socialista – PSPV)

JORGE RIBES VICENTE Vicepresidente (PSPV)

LUCIANO FERRER PONS Concejal (VOX)

SERGIO TOLEDO LLORENS Vecino (Partido Popular)

VICKY AMORES HEREDIA A VV Rafalafena

EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ A VV Gumbau

JOSÉ D. PARRA CUARTERO A VV Doctor Marañón y Adyacentes

ESTEBAN ADELL BOIX A VV Bul. Vicente Blasco Ibáñez

Miembros Ausentes:

SALVADOR HUGO LÓPEZ BERNARDO Vecino (Alcaldía)

JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA Vecino (Alcaldía) (*)

Sin designar Vecino (Ciudadanos)

ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT A VV Rafalafena dels Tarongers (*)

NURIA SOLSONA SORRIBES AMPA CP Lluis Revest

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el señor Presidente se abre la sesión dando paso al primer punto del orden
del día:

1º.-  Aprobación del  Acta de la sesión anterior de fecha  26 de  octubre de
2021.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.

2º.- Informe del Presidente.

El señor Presidente propone que la próxima reunión de la Junta del Distrito Este
se adelante una semana para que no coincida en plenas fechas navideñas, pasando a ser
el martes día 21 de diciembre de 2021.
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Por unanimidad de los miembros asistentes se acepta dicha propuesta.

3º.- Despacho Extraordinario.

Llegados a este punto el señor Presidente comenta que por problemas de agenda
no se pudo concretar hasta última hora la presencia como invitado a esta reunión del señor
Jorge Cabedo,  actual  Jefe de la  Policía  Local  de Castellón.  El  señor  Cabedo  toma la
palabra  agradeciendo  en  primer  lugar  la  invitación  del  señor  Presidente  y  se  pone  a
disposición de los miembros asistentes para aclarar cualquier duda o inquietud que tengan
con temas relacionados por problemas de circulación, seguridad y cualquier otro que sea
competencia de la Policía Local.

4º.- Ruegos y preguntas.

Interviene  Esteban Adell  Boix. Comenta el  señor Adell  que se están notando
bastantes  problemas  de  tráfico  en  el  Bulevar,  por  el  estacionamiento  indebido  en  las
esquinas (restan visibilidad a conductores y peatones) y también el  aumento de tráfico
debido a que los vehículos no lo pueden cruzar,  debiendo circular  hasta los extremos.
debería vigilarse más si cabe el que no aparquen los vehículos en las esquinas que dan al
Bulevar Vicente Blasco Ibáñez. El señor cabedo comenta al respecto que efectivamente se
incrementará la vigilancia policial con el fin de dar una solución a ese problema. El señor
Ribes comenta, por su parte, que estas medidas que se han tomado en el Bulevar, para
que los vehículos no lo crucen, son provisionales y se valorarán todos los casos en aras a
la mejor conciliación entre vehículos y peatones.

Pregunta el señor Adell  por el paso sobreelevado que se había comentado se
colocaría en el  Bulevar,  frente a la  Piscina  Provincial.  El  señor  Ribes comenta a este
respecto que sí hay intención de colocarlo, pero que se trata de una obra de un coste
elevado  y  habrán  una  serie  de  factores,  como  por  ejemplo  un  índice  elevado  de
siniestralidad, el que adelanten su colocación.

Se solicita la colocación de espejos en las esquinas del Bulevar, para facilitar la
incorporación de vehículos al mismo.

Que los pasos de cebra, la mayoría están como escondidos o tapados por los
vehículos estacionados delante de ellos. A este respecto comenta el señor Ribes que se
están tomando medidas, como por ejemplo pintar zonas de aparcamiento de motos antes
del  paso de cebra,  permitiendo de esta manera una mejor visibilidad para vehículos y
peatones.

Interviene  Sergio  Toledo  Llorens.  El  señor  Toledo  comenta  que  se  han
producido estos días atrás aglomeraciones de gente en la vía pública, en la Av Lidón junto
a un local de copas, provocando las consecuentes molestias al vecindario colindante. El
señor Jefe de la Policía Local comenta al respecto que son conocedores de esa situación
en la ubicación indicada. Parece ser, incide el señor Cabedo, que esta nueva normalidad
en  el  relajamiento  de  las  medidas  higiénico-sanitarias  están  provocando  este  tipo  de
conductas. Por parte de la Policía Local se están haciendo las intervenciones en la medida
de lo posible para que no se produzcan estas situaciones.

El señor Toledo pregunta al señor Jefe de la Policía Local si cree que hay un
mayor incremento de atracos con arma blanca que se han producido en algunos puntos de
esta Ciudad, como en la calle Gaibiel, calle Gobernador, etc. El señor Jefe de la Policía
Local comenta a este respecto que tienen conocimiento de estos casos, que son casos
puntuales y no cree que estén relacionados.  No obstante, es la Policía Nacional  quien
gestiona y controla este tipo de delitos y por supuesto el seguimiento de los mismos. El
señor  Toledo  comenta  que  tiene  constancia  que  es  la  Policía  Local  quien  en  última
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instancia tiene que intervenir en estos casos, lo que aprovecha para felicitar al señor Jefe
de Policía Local. El señor Cabedo, confirma efectivamente que por algunas circunstancias
si que se ven obligados a intervenir en algunos casos, pero que al fin y al cabo los Cuerpos
de Seguridad están al servicio de la ciudadanía y aunque no sea una competencia directa
siempre se está en disposición de echar una mano.

Finalmente el señor Toledo pregunta por el tema del conservatorio de música. El
señor presidente comenta al respecto que finalmente el solar donde se va a construir el
conservatorio de música será el solar que hay frente a la Ciudad de la Justicia. Será un
proyecto de la  Consellería en colaboración con el  Ayuntamiento.  Con el  fin de dar  un
servicio de aparcamiento, sobre todo en esa zona, cuando esté en funcionamiento, se va a
hacer uso del actual aparcamiento que hay en el recinto de ferias y mercados.

Interviene Vicky Amores Heredia. La señora Amores manifiesta su queja por el
aumento de tránsito de vehículos en la calle Peñíscola, que casualmente coincide con el
corte del Bulevar Vicente Blasco Ibáñez.

Comenta también que en la prensa ha salido unas explicaciones sobre el proyecto
de la Av de Lidón. El señor Presidente comenta al respecto que de lo que se ha hablado ha
sido  del  anteproyecto.  En estos  momento  todavía se está elaborando el  proyecto  que
cuando esté terminado ya se informará.

Interviene José D. Parra Cuartero. El señor Parra comenta que este cambio de la
luminaria en la vía pública por luces del tipo led es evidente que ha disminuido su nivel de
intensidad,  propiciando  zonas  más  oscuras  y  a  la  par  creando  una  sensación  de
inseguridad para las personas que transitan por ellas. Por mencionar algunos ejemplos del
centro de la Ciudad: calle Mayor, Enmedio, Madrid, etc. En algunas calles, no en las que
se han mencionado como ejemplo, esta oscuridad es producida por los árboles que están
debajo de las farolas

Interviene  Luciano Ferrer Pons. El señor Ferrer pregunta que tipo de medidas
toma la Policía Local frente a los indigentes que duermen en la calle y más ahora con el
frío  que hace.  El  señor  Jefe  de  la  Policía  Local  comenta  al  respecto  que sí  hay  una
intervención por parte de ésta que se basa principalmente en ofrecer a estas personas los
servicios  que  presta  el  Ayuntamiento  en  estos  casos,  como  albergues,  comedores
sociales, etc. No obstante en muchos casos estas personas se niegan a ir a estos sitios.
Organizaciones como la Cruz Roja se encargan muchas veces de facilitarles prendas de
abrigo y comida y bebida caliente.

Con relación al tema de la baja intensidad de luz con la nueva luminaria, el señor
Ferrer comenta que, en general, los pasos de peatones están poco iluminados dificultando
la visibilidad, con el peligro que ello supone para el peatón que pretende cruzarlos.

Y no habiendo más asuntos que tratar  se levanta la  sesión,  siendo las veinte
horas y cincuenta y ocho minutos, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el
Presidente y el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al márgen)
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE EST

Núm. d'Acta: 8

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 30. noviembre. 2021

Hora inicie / fi: 20:10 / 20:58

Lloc: Palau de la Festa, Sala Museu

Membres Assistents:

DAVID DONATE CASTIBLANQUE Presidente (Partido Socialista – PSPV)

JORGE RIBES VICENTE Vicepresidente (PSPV)

LUCIANO FERRER PONS Concejal (VOX)

SERGIO TOLEDO LLORENS Vecino (Partido Popular)

VICKY AMORES HEREDIA A VV Rafalafena

EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ A VV Gumbau

JOSÉ D. PARRA CUARTERO A VV Doctor Marañón y Adyacentes

ESTEBAN ADELL BOIX A VV Bul. Vicente Blasco Ibáñez

Membres Absents:

SALVADOR HUGO LÓPEZ BERNARDO Vecino (Alcaldía)

JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA Vecino (Alcaldía) (*)

Sin designar Vecino (Ciudadanos)

ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT A VV Rafalafena dels Tarongers (*)

NURIA SOLSONA SORRIBES AMPA CP Lluis Revest

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor President s'obri la sessió donant pas al primer punt de l'orde del dia:

1r.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior de data 26 d'octubre de 2021.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe del President.

El senyor President proposa que la pròxima reunió de la Junta del Districte Est
s'avance una setmana perquè no coincidisca en plenes dates nadalenques, passant a ser
el dimarts dia 21 de desembre de 2021.
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Per unanimitat dels membres assistents s'accepta esta proposta.

3r.- Despatx Extraordinari.

Arribats a este punt el senyor President comenta que per problemes d'agenda
no es va poder concretar fins a última hora la presència com a convidat a esta reunió del
senyor Jorge Cabedo, actual Cap de la Policia Local de Castelló. El senyor Cabedo pren la
paraula agraint en primer lloc la invitació del senyor President i es posa a la disposició dels
membres assistents  per  a  aclarir  qualsevol  dubte  o  inquietud  que  tinguen  amb temes
relacionats per problemes de circulació, seguretat i qualsevol altre que siga competència
de la Policia Local.

4t.- Precs i preguntes.

Intervé  Esteban  Adell  Boix. Comenta  el  senyor  Adell  que  s'estan  notant
bastants problemes de trànsit en el Bulevard, per l'estacionament indegut a les cantonades
(resten  visibilitat  a  conductors  i  vianants)  i  també l'augment  de  trànsit  pel  fet  que  els
vehicles no ho poden creuar, havent de circular fins als extrems. hauria de vigilar-se més si
cap el  que no aparquen els  vehicles a les cantonades que donen al  Bulevard Vicente
Blasco Ibáñez. El senyor Cap de la Policia Local de Castelló comenta sobre este tema que
efectivament s'incrementarà la vigilància policial amb la finalitat de donar una solució a eixe
problema. El senyor Ribes comenta, per part seua, que estes mesures que s'han pres en el
Bulevard, perquè els vehicles no el creuen, són provisionals i es valoraran tots els casos
amb la finalitat d’una millor conciliació entre vehicles i vianants.

Pregunta  el  senyor  Adell  pel  pas  sobreelevat  que  s'havia  comentat  es
col·locaria  en  el  Bulevard,  enfront  de  la  Piscina  Provincial.  El  senyor  Ribes  comenta
referent a això que sí que hi ha intenció de col·locar-lo, però que es tracta d'una obra d'un
cost elevat i hauran una sèrie de factors, com per exemple un índex elevat de sinistralitat,
el que avancen la seua col·locació.

Se sol·licita la col·locació d'espills a les cantonades del Bulevard, per a facilitar
als vehicles la seua incorporació.

Que els passos de zebra, la majoria estan com amagats o tapats pels vehicles
estacionats davant d'ells.  Referent a això comenta el senyor Ribes que s'estan prenent
mesures, com per exemple pintar zones d'aparcament de motos davant del pas de zebra,
permetent d’esta manera una millor visibilitat per a vehicles i vianants.

Intervé  Sergio Toledo Llorens. El senyor Toledo comenta que s'han produït
estos dies arrere aglomeracions de gent en la via pública, en la Av Lidón al costat d'un
local de copes, provocant les conseqüents molèsties al veïnat del voltant. El senyor Cap de
la  Policia  Local  comenta  sobre  este  tema  que  són  coneixedors  d’eixa  situació  en  la
ubicació indicada. Sembla ser, incideix el senyor Cabedo, que esta nova normalitat en la
relaxació de les mesures higienicosanitàries estan provocant este tipus de conductes. Per
part  de  la  Policia  Local  s'estan fent  les  intervencions  en la  mesura  que siga  possible
perquè no es produïsquen estes situacions.

El senyor Toledo pregunta al senyor Cap de la Policia Local si creu que hi ha
un major increment d'atracaments amb arma blanca que s'han produït  en alguns punts
d’esta Ciutat, com al carrer Gaibiel, carrer Governador, etc. El senyor Cap de la Policia
Local  comenta  referent  a  això  que  tenen  coneixement  d’estos  casos,  que  són  casos
puntuals i  no creu que estiguen relacionats. No obstant això, és la Policia Nacional qui
gestiona i controla este tipus de delictes i per descomptat el seguiment d’estos. El senyor
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Toledo  comenta  que  té  constància  que  és  la  Policia  Local  qui  en  última  instància  ha
d'intervindre en estos casos, la qual cosa aprofita per a felicitar el senyor Cap de Policia
Local. El senyor Cabedo, confirma efectivament que per algunes circumstàncies si que es
veuen obligats  a intervindre en alguns casos,  però que al  cap i  a la  fi  els  Cossos de
Seguretat estan al servei de la ciutadania i encara que no siga una competència directa
sempre s'està en disposició de tirar una mà.

Finalment el senyor Toledo pregunta pel tema del conservatori de música. El
senyor  president  comenta  sobre  este  tema que  finalment  el  solar  on  es  construirà  el
conservatori de música serà el solar que hi ha enfront de la Ciutat de la Justícia. Serà un
projecte de la Conselleria en col·laboració amb l'Ajuntament. Amb la finalitat de donar un
servei d'aparcament, sobretot en eixa zona, quan estiga en funcionament, es farà ús de
l'actual aparcament que hi ha en el recinte de fires i mercats.

Intervé Vicky Amores Heredia. La senyora Amores manifesta la seua queixa
per l'augment de trànsit de vehicles al carrer Peníscola, que casualment coincideix amb el
tall del Bulevard Vicente Blasco Ibáñez.

Comenta també que en la premsa ha eixit unes explicacions sobre el projecte
de la Av de Lidón. El senyor President comenta sobre este tema que del que s'ha parlat ha
sigut de l'avantprojecte. En estos moments encara s'està elaborant el projecte que quan
estiga acabat ja s'informarà.

Intervé José D. Parra Cuartero. El senyor Parra comenta que este canvi de la
lluminària en la via pública per llums del tipus led és evident que ha disminuït el seu nivell
d'intensitat, propiciant zones més fosques i a més a més creant una sensació d'inseguretat
per a les persones que transiten per elles. Per esmentar alguns exemples del centre de la
Ciutat: carrer Major, Enmig, Madrid, etc. En alguns carrers, no en els que s'han esmentat
com a exemple, esta foscor és produïda pels arbres que estan davall dels fanals.

Intervé Luciano Ferrer Pons. El senyor Ferrer pregunta que tipus de mesures
pren la Policia Local enfront dels indigents que dormen al carrer i més ara amb el fred que
fa.  El  senyor  Cap de la  Policia  Local  comenta sobre este tema que sí  que hi  ha una
intervenció per part d’esta, que es basa principalment a oferir a estes persones els serveis
que presta l'Ajuntament en estos casos, com a albergs, menjadors socials, etc. No obstant
això en molts casos estes persones es neguen a anar a estos llocs. Organitzacions com la
Creu Roja s'encarreguen moltes vegades de facilitar-los roba d'abric i  menjar  i  beguda
calenta.

En relació amb el tema de la baixa intensitat de llum amb la nova lluminària, el
senyor  Ferrer  comenta  que,  en  general,  els  passos  de  vianants  estan  poc  il·luminats
dificultant la visibilitat, amb el perill que això suposa per al vianant que pretén creuar-los.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint hores i
cinquanta-huit  minuts,  estenent-se  d'ella  la  present  acta  signada  pel  President  i  el
Secretari.

(Document signat electrònicament al márgen)
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